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Verzoek voor een interpellatie (D66)  
 
Het failliet van Heiloo Aktief heeft gezorgd voor veel commotie onder onze 
inwoners: kunnen we dit jaar gaan zwemmen in het Baafje, kunnen we onze 
bezoeken aan De Beun voortzetten zoals we gewend waren?  
 
Wat onze fractie betreft is het antwoord op deze vragen zonder meer ‘ja’. We 
zijn ons zeer bewust van het feit dat onze gemeente beperkte middelen heeft, 
en nu en op termijn keuzes moet maken welke voorzieningen we willen 
behouden, en welke niet. Maar dergelijke vragen kunnen alleen worden 
beantwoord in een breed perspectief, waarin alle gemeentelijke voorzieningen 
worden gewogen. De gemeenteraad zelf heeft besloten de exploitatie van het 
Baafje en De Beun uit te besteden. En dat leek best goed uit te pakken. Maar 
door corona en de slechte boekhouding van Heiloo Aktief werd dat een horror-
scenario. Dat is het college niet te verwijten. Maar datzelfde college wordt met 
het failliet van Heiloo Aktief wel geconfronteerd met een nieuwe uitdaging: wat 
betekent het failliet van deze organisatie voor het voortbestaan van het Baafje 
en De Beun? 
 
Onze fractie wil het college aanspreken zodat Heilooërs de zekerheid hebben 
dat zij in mei gewoon naar het Baafje kunnen, of De Beun kunnen bezoeken. 
 
Het failliet van Heiloo Aktief mag geen effect hebben op de diensten die wij als 
gemeente aan onze inwoners aanbieden.  
 
Daarom stelt onze fractie de volgende vragen: 

1. Is de raad en het college het met ons eens dat: Het feit dat de exploitant 
van het Baafje en De Beun failliet is, geen consequenties mag hebben 
voor de dienstverlening van deze iconische voorzieningen in Heiloo?  

2. Wat is er voor nodig om beide voorzieningen open te houden en te 
zorgen voor een structurele oplossing? 

3. Wanneer zag het college het aankomen dat het op een faillissement zou 
uitdraaien? En hoe heeft het college toen ingegrepen? 

4. Wat gaat het college doen nu het faillissement een feit is?  
5. Is het college op dit moment al in gesprek met de vrijwilligers van het 

Baafje en de Beun, en wat komt er voort uit deze gesprekken? 
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